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for your information, There is no hustle, You can definitely be out of the ordinary with the help
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Fast and convenient delivery, You are going to find the online version of our
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NEW QUESTION: 1Sie haben einen Computer mit dem Namen Computer 1, auf dem Windows
10 ausgeführt wird.Sie aktivieren den Systemschutz und erstellen einen
Wiederherstellungspunkt mit dem Namen Point1.Sie führen folgende Änderungen durch:*
Fügen Sie dem Desktop vier Dateien mit den Namen File1.txt, File2.dll, File3.sys und File4.exe
hinzu.Führen Sie ein Konfigurationsskript aus, das die folgenden vier Registrierungsschlüssel
hinzufügt:- Key1 to HKEY_CURRENT_USER- Key2 to HKEY_CLASSES_ROOT- Key3 to
HKEY_LOCAL_MACHINESYSTEM- Key4 to HKEY_CURRENT_CONFIGSie stellen Point1 wieder her.
Welche Dateien und Registrierungsschlüssel werden entfernt? Wählen Sie zum Beantworten die
entsprechenden Optionen im Antwortbereich aus.HINWEIS: Jede richtige Auswahl ist einen
Punkt wert.Answer: Explanation:ErläuterungVerweise:
https://www.maketecheasier.com/what-system-restore-can-and-cannot-do-to-your-windows-
system/
https://superuser.com/questions/343112/what-does-windows-system-restore-exactly-back-up
-and-restore

NEW QUESTION: 2Certification Aid wants to create Contacts in Marketing Cloud via API calls.
Which API should be used for this? Choose 2.A. SOAP APIB. POST /contacts/v1/contacts routeC.
Contact objectD. REST APIAnswer: B,D

NEW QUESTION: 3Storage capabilities be populated in what two ways? (Choose two.)A.
Datastores can advertise their capabilities through VAAI.B. Default capabilities are provided by
vCenter Server.C. Datastores can advertise their capabilities through VASA.D. The
administrator can use tags to describe capabilities.Answer: C,D
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